

Transport Guide to / from Eaton, Hong Kong 往來香港逸東酒店



Eaton, Hong Kong
香港逸東酒店

To Yau Ma Tei
往油麻地方向

A21 A21 Airbus to Hong Kong International Airport
香港國際機場巴士往機場方向

Jordan MTR Station
佐敦港鐵站

To Tsim Sha Tsui
往尖沙咀方向

A21 A21 Airbus from Hong Kong International Airport to hotel
香港國際機場巴士往酒店方向

K1 Free Shuttle Bus from/to Airport Express
K1免費穿梭巴士(往來機場快線)

Limousine

We can organise a limousine in advance which costs as below:
4-seater HK\$600
6-seater HK\$650
20-seater Coach HK\$750
40-seater Coach HK\$1,200
Email us via enquiry@eatonhotels.com to make a reservation

豪華轎車

酒店可安排豪華轎車接送，收費如下：
4 座位房車 港幣600元
6 座位房車 港幣650元
20 座位小巴 港幣750元
40 座位大巴 港幣1,200元
預訂電郵地址：enquiry@eatonhotels.com

Airport Express / K1 Free Shuttle Bus

This fast train leaves the airport arrival terminal every 20 minutes and takes 20-30 minutes to get to Kowloon Station, where you can get the free shuttle bus number K1 and stops outside Eaton Smart, Hong Kong. The Airport Express costs HK\$90 one way, or HK\$180 round-trip. Tickets can be bought at the airport in the arrival hall.

機場快線 / K1免費穿梭巴士

機場快線每二十分鐘由機場開出，往九龍站需時20-30分鐘，再從九龍站轉乘免費穿梭巴士K1，於香港逸東「智」酒店站下車。機場快線單程收費港幣90元，或來回車費港幣180元。車票可購於機場入境大堂。

Taxi

Take the red Kowloon taxi – approximately HK\$300. Hong Kong taxis are 5-seaters with limited luggage space.

出租車

乘搭九龍紅色出租車大約港幣300元。香港的士設有五個座位，擺放行李空間有限。

Terminal 1
一號客運大樓
5F樓

B04 Vigor Airport Shuttle Bus
HK\$130 per person
活力機場巴士
每位港幣130元

City Flyer A21 Bus

The A21 bus leaves every 15 minutes from the airport and takes approximately 1 hour to the hotel, depending on the time of the day and traffic. There is a stop outside the Eaton Smart, Hong Kong on Nathan Road, the bus costs HK\$33 one way. Tickets can be bought on the bus.

A21機場巴士

A21機場巴士每十五分鐘由機場開出，行程需時約1小時，視乎當日交通情況而定。於彌敦道香港逸東「智」酒店對出設有上落站，巴士收費港幣33元(可於巴士內購票)。

Terminal 2
二號客運大樓
3F樓

380 Nathan Road, Kowloon, Hong Kong
香港九龍彌敦道380號
T 電話 (852) 2782 1818 F 傳真 (852) 2782 5563
hongkong.eatonhotels.com
enquiry@eatonhotels.com

EATON
HONG KONG
香港逸東酒店